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Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. szeptember 29-ei rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Patkós Éva alpolgármester, Batta Attila Viktor képviselő, 

Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály, Kötél János képviselő, Patkós 

Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodó, Boross Boglárka gazdálkodási és 

adóügyi osztályvezető, Biriszló Beáta hatósági osztályvezető, Vasas István városüzemeltetési és 

városfejlesztési osztályvezető, Bíró László közterület-felügyeleti osztályvezető, Szabó Péter 

városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-helyettes, Burjánné Erős Anita titkársági referens, 

dr. Sebestyén Katalin Mezőtúri Városfejlesztési Kft. ügyvezető, Rácz Péter Béla mezőtúri járási 

hivatalvezető, Galambosi Péter, a Szolnok Aszfalt Kft. képviselője, Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető, Csekő István informatikus és 4 fő érdeklődő állampolgár 

 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. Külön köszöntöm Rácz Péter Béla járási hivatalvezető urat. A 

jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő önkormányzati képviselőből jelen van 10 fő, az ülés 

határozatképes. Bejelentéssel van távol Kovács Péter József képviselő. Az ülésről hangfelvétel és 

jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek Rózsa Endre Bertalan és Kötél János képviselőket 

kérem fel. 

Javasolom, hogy a 2022. szeptember 23-án kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat 

tárgyalja meg a képviselő-testület azzal a módosítással, hogy új napirendi pontként vegyük fel a 

napirendre az alábbi előterjesztéseket: 

- A Mosonyi Dental Korlátolt Felelősségű Társasággal kötött megbízási szerződés módosításáról; 

- A „Mezőtúr-Kerékpárút fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 1. része (Észak-Dél Kerékpárút) 

és 2. része (Kelet-nyugat Kerékpárút) keretében megkötött vállalkozási szerződések műszaki 

tartalmának és vállalkozói díjának módosításáról. 

 

Rózsa Endre Bertalan ügyrendi: Mindenki számára ismert, hogy hazánkban és Európában milyen 

energiaproblémák vannak. Ennek kapcsán a legutóbbi rendkívüli ülésen állást is foglaltunk a volt 

főiskola épületének a fűtésével, gázellátásával kapcsolatban. Ekkor kértem Polgármester urat, hogy 

erre vonatkozóan az energiával kapcsolatos takarékossági intézkedésekkel legyen egy olyan 

kidolgozott anyag, amely bekerül a képviselő-testület elé. Polgármester úr akkor azt válaszolta, hogy 

a következő képviselő-testületi ülésen tájékoztató formájában kíván ennek eleget tenni. Nem látom a 

napirendi pontok között ezt a tájékoztatót.  

 

Szűcs Dániel: A napirendi pontok között 14-es sorszámmal szerepel a tájékoztató az elmúlt 

időszakban meghozott intézkedésekről, eseményekről és egyebekről. Ezen napirendi pont keretein 

belül fogom tájékoztatni a képviselő-testület tagjait arról, hogy az elmúlt időszakban a gazdasági 

társaságainkat és intézményeinket érintően milyen intézkedéseket hoztunk és milyen utasításokat 

adtam a vezetők felé, valamint engem miről tájékoztattak ezek az intézményvezetők, ügyvezetők. 

Konkrét anyag azért nem készült, mert 10 perccel ezelőtt döntött a közbeszerzési bizottság a Városi 

Sportcentrum gázellátásával kapcsolatban. Amíg minden számot nem ismerünk, addig ilyen 

napirendi pontot nem fogok benyújtani felelősségteljesen a testület elé, azonban a mai napon már azt 
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tudom mondani, hogy a számok már ismertek azon intézmények tekintetétben, amelyek a legnagyobb 

felhasználók. Október közepére leteszek a képviselő-testületnek egy olyan intézkedési tervet, 

amelyből már több pont teljesült. Szeretném, ha erről a képviselő-testület közösen tudna dönteni.  

 

Szavazásra bocsájtom a módosító javaslatommal együtt a napirendi pontokat, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta és az alábbi határozatot 

hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

165/2022.(IX.29.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. szeptember 29-ei rendes nyilvános ülése 

napirendjének jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 48. § (1) 

bekezdése alapján – elfogadja a 2022. szeptember 29-ei rendes nyilvános ülés napirendjét. 

 

1. Rendkívüli támogatás 2022. évi igénylésének benyújtásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

2. A TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosítószámú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című 

projekt keretében be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési 

beruházás kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

eredményének megállapítására  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

3. A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú, „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című projekt keretében megvalósítani 

tervezett kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott, 2015. évi CXLIII. 

törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

eredményéről  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

4. A „Mezőtúr-Kerékpárút fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 1. része (Észak-Dél 

Kerékpárút) és 2. része (Kelet-nyugat Kerékpárút) keretében megkötött vállalkozási 

szerződések műszaki tartalmának és vállalkozói díjának módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

5. A háztartási tevékenységgel okozott légszennyezésre vonatkozó egyes sajátos, valamint az 

avar és kerti hulladék égetésére vonatkozó szabályokról 

Előadó: dr. Enyedi Mihály 

 

6. Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 
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7. A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához 

történő csatlakozásról, valamint az elektronikus adatbázis használatáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

8. A Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 19. számú módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

9. A Hermann Mezőtúr Kft. kérelméről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

10. A Városi Strandfürdő és Fedett Uszoda térítési díjainak módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

11. A Mezőtúr Város közigazgatási területén végzendő helyi, menetrend szerinti, autóbusszal 

történő személyszállítási közszolgáltatási tevékenység ellátására vonatkozó pályázat 

kiírására, a pályázati felhívás és dokumentáció elfogadásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

12. A Mezőtúri AFC 100 éves jubileumának megünnepléséről 

Előadó: dr. Enyedi Mihály 

 

13. Mezőtúr Város 2022. évi nyári rendezvényeinek értékeléséről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

14. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

15. Tájékoztató a 2022. augusztus 16. – 2022. szeptember 12. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről, eseményeiről, valamint a Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. és a Mezőtúri 

Városfejlesztési Kft. beolvadással történő megszüntetéséről szóló tájékoztató 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

16. A Mosonyi Dental Korlátolt Felelősségű Társasággal kötött megbízási szerződés módosítása 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

17. Bejelentések 

 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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1.napirend 

 

Rendkívüli támogatás 2022. évi igénylésének benyújtásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal az előterjesztés elfogadását javasolja a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

166/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

Rendkívüli támogatás 2022. évi igénylésének benyújtásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés 

b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország 2022. évi központi költségvetésről szóló 2021. évi 

XC. törvény 3. melléklet 2.1.5. pontjára alábbi határozatot hozza: 

 

1. Magyarország 2022. évi központi költségvetésről szóló 2021. évi XC. törvény 3. melléklet 

2.1.5. pontja alapján támogatási igényt nyújt be az önkormányzatok rendkívüli támogatására. 

 

2. A Képviselő-testület felhívja Szűcs Dániel polgármestert, hogy a támogatási igényt a Magyar 

Államkincstár Jász- Nagykun-Szolnok megyei Területi Igazgatóságán keresztül nyújtsa be.  

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

2.napirendi pont 

 

A TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosítószámú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című 

projekt keretében be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás 

kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás eredményének 

megállapítására  
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Szűcs Dániel: A képviselő-testület korábban ezt a napirendi pontot már több alkalommal tárgyalta. 

Az ipari parkban jelenleg nem folyó beruházásról beszélünk, amit a korábbi években elkezdtünk. A 

kiválasztott kivitelező nem olyan minőségben és ütemben építette ezt a beruházást, ahogyan ez 

elvárható lenne, ezért szerződést bontottunk a korábbi kivitelezővel. Ezt követően egy igazságügyi 

szakértő bevonásával felmértük, hogy az adott projektünk hogyan áll. Megállapítást nyert, hogy a 

jelenlegi készültsége alacsonyabb állapotban van, mint amilyen összeg kint van a kivitelezőnél. 

Ennek az az oka, hogy az előlegszámlával még nem számolt el a kivitelező. Ahhoz, hogy ezt a 

beruházást be tudjuk fejezni és a mostani uniós ciklusban ez le tudjon záródni, feltétlen fontos, hogy 

kiválasztásra kerüljön egy kivitelező és 2023. június 30-ig be is tudja fejezni ezt a projektet. A 

közbeszerzési eljárásról döntött a képviselő-testület, annak a kiírása megtörtént. Most arról kell 

döntenünk, hogy a beérkezett árajánlatokból ki a nyertes kivitelező. Két ajánlat érkezett be 2022. 

szeptember 19. 13 óráig. Ebből egy érvényes, a STÍLUSTERV Kft. ajánlata nettó 325 731 622 Ft-tal. 

Ez az összeg jelenleg nem áll rendelkezésére az önkormányzatnak, ezért is folytattunk le feltételes 

közbeszerzési eljárást. Ez azt jelenti, hogy forrásra emeléssel fogunk élni, ennél a projektnél is. Az 

ehhez szükséges dokumentumokat a kollégák előkészítették. A jelenleg rendelkezésre álló források 

bruttó 106.330.467 Ft. Ezt mindaddig kell megelőlegezni, míg a vállalkozónál kint lévő nettó 

83.724.777 Ft-ot és az az utáni áfa összeget vissza nem kapja az önkormányzat. Az e feletti összegre 

pedig forrás ráemelési kérelmet fogunk benyújtani. Ez a holnapi napon megtörténik, amennyiben a 

képviselő-testület jóváhagyja. A vállalkozási szerződés akkor fog életbe lépni, amennyiben a forrásra 

emelési kérelmünket jóváhagyták. 

Megkérem Kovács Attila elnök urat, ismertesse a közbeszerzési bizottság döntését.  

 

Kovács Attila: Két árajánlat érkezett, amelyből az egyik volt csak érvényes. Olyan magas ajánlati ár 

érkezett, melynek fedezete nem áll rendelkezésre, ezért 260 millió forintos forrásráemelésre van 

szükség, amelyet az Magyar Államkincstárhoz fog majd benyújtani a hivatal. Ha ezt elfogadják, 

akkor lép hatályba a szerződés a kivitelezővel. Ez az egyik kritérium. A másik pedig az, hogy durván 

100 millió forint kintlévőségünk van a bebukott projekttel kapcsolatosan. Ez azt jelenti, hogy az 

önkormányzat, illetve a vállalkozó jogvitában áll annak a mértéknek a meghatározásában, hogy a 

kivitelező azt állítja, hogy az előlegként felvett összegért elvégezte a megfelelő munkát. Az 

önkormányzat ezt vitatja, ezt kell majd jogi úton rendezni, ezt az összeget visszaszerezni. Bízunk 

benne, hogy ez a projekt megvalósulhat, bár mostanában nem erről szólnak a hírek. Kérem 

képviselőtársaimat, támogassák a határozati javaslatot.  

 

Szűcs Dániel: Bizakodó vagyok, ugyanis a kormány a folyamatban lévő beruházásokat nem akarja 

félbe hagyni, valamint van még két napirendi pontunk is, amelyre szintén forrásráemelést kell 

kérnünk. 

 

Kovács Mihály: Történt-e vizsgálat abban az ügyben, hogy van-e felelőse ennek a dolognak, 

tekintettel arra, hogy a tavalyi évben is volt már jó pár 10 millió forint bebukott vállalkozás miatti 

vesztesége az önkormányzatnak, gondolok itt a Zrínyi úti óvoda beruházására, a Városháza 

beruházására. Itt most akkora összeg a különbség, az előlegként kifizetett összeg, a szakértő csapat 

által megállapított tényleges műszaki állapotnak megfelelő aránytalanul kifizetett túlfizetésbe került 

beruházás, illetve a mostani 310 millió forintot meghaladó ajánlat között. Erre már nem lehet ráfogni, 

hogy háború miatt anyagár, vagy energiaár változás miatt volt. Itt már 100 millió forintot meghaladó 

vesztesége lesz az önkormányzatnak. Az elkövetkezendő időben minden fillére szüksége lesz az 

önkormányzatnak. Úgy gondolom, hogy komoly vérveszteség nélkül nem fogjuk ezt túlélni.  

 

Szűcs Dániel: Az, hogy ki a felelős? A legnagyobb felelős a kivitelező, aki a megkötött szerződésben 

foglaltakat nem teljesítette. Éppen ezért került vele felbontásra a vállalkozói szerződés. A kollégák 

részéről a projektmenedzsmenti feladatokat a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. látta el, akik 
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folyamatosan küldtek ennek a cégnek felszólító leveleket, valamint rendszeresen ellenőrizték a folyó 

beruházást is. Konkrétan olyan személyt nem tudnék a kollégák részéről megnevezni, akit felelősnek 

tekintek. A vállalkozó elvállalta ezt a munkát a közbeszerzési eljárásban lévő összegért. Forrásra 

emelési kérelemmel élhetett volna, de ezt nem tette. Ellenben folyamatosan azt közölte, hogy miért 

nem tud haladni a projekttel, amiben folyamatosan igyekeztünk a segítségére lenni. Számos 

megbeszélésre meghívtuk, ahol a legtöbb esetben meg sem jelent. A kivitelezőnek jóval korábban 

jeleznie kellett volna, hogy nem szeretné elvégezni ezt a munkát, és nem az időt kellett volna húzni, 

mert ez bőven annak a következménye, hogy a mai napon ilyen összegekről beszélünk. Amit 

képviselő úr mondott, azzal részben értek egyet. A megemelt és előttünk álló óriási összegnek a 

hátterében egyrészt az építőanyag áremelkedés van benne. Ez más beruházásoknál is jelen van. Az 

összeg egy részét az teszi ki, hogy az elvégzett munka nem is olyan minőségben valósult meg, mint 

ahogy annak lenni kellett volna. Van olyan része a szolgáltató háznak, ahol visszabontási munkák is 

vannak, ami szintén megnöveli az összeget. Ezt azonban be fogjuk hajtani a kivitelező cégen. 

Vesztesége akkor fog keletkezni az önkormányzatnak, hogy ha nem tudjuk behajtani a cégen azt az 

összeget, ami nála kint van. Akkor lesz veszteség, ha nem tudjuk azt a nettó 83 millió Ft-ot 

visszaszerezni ettől a cégtől. A forrásra emelés részét nyilvánvalóan megkérjük az irányító hatóságtól, 

ha az nem kerül jóváhagyásra, az majd egy másik megbeszélés tárgya lesz, hogy akkor majd mit tud 

tenni a képviselő-testület. Jelenleg arról kell beszélnünk, hogy a forrásra emelési kérelmet adjuk be, 

és igyekezzünk végig vinni ezt a projektet.  

 

dr. Enyedi Mihály: Ügyvéd úrral már egyeztettem, megyünk a bíróságra. Ami minket megillet, azt 

be fogjuk perelni.  

 

Szűcs Dániel: Ezért is fogadtunk független igazságügyi szakértőt, akinek a véleménye megáll a 

bíróság előtt is, hogy ne az legyen, hogy az önkormányzat valamely munkatársa állapította meg a 

készültségi fokot. A vállalkozó azért firtatja ennek a jogosságát, mert nem szeretné visszafizetni, de 

ez már az ő része, nem az igazság része.  

 

Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot. Mivel közbeszerzésről van szó, név szerinti szavazás 

következik.  

 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

dr. Siposné Varga Ildikó igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

167/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosítószámú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című 

projekt keretében be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás 
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kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás eredményének 

megállapításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. 

§-ára és Mezőtúr Város Önkormányzata 17/2022. (I. 27.) képviselő-testületi határozatával elfogadott 

Közbeszerzési Szabályzatára, a Bírálóbizottság javaslatát figyelembe véve és elfogadva - az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. A TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosítószámú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című projekt 

keretében be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás 

kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás eredményes. 

 

2. A beérkezett két ajánlat közül a Szolnok Aszfalt Kft. (1084 Budapest, Rákóczi tér 3. II. em. 18.) 

érvénytelen ajánlatot adott, a STÍLUSTERV Kft. (5000 Szolnok, Baross út 41/A.) ajánlata 

érvényes. Az ajánlattevő az ajánlati felhívásban előírt feltételeknek megfelel, kizáró okok hatálya 

alatt nem áll. 

 

3. Az egyetlen érvényes ajánlatot benyújtó: STÍLUSTERV Kft. (5000 Szolnok, Baross út 41/A.) 

- Ajánlati ár: nettó 325 731 622 Ft 

- M.2) alkalmassági minimumkövetelmény tekintetében bemutatott „MV-É” szakember 

alkalmassági minimum követelményen felüli szakmai tapasztalata (min. 0 hónap és max. 36 

hónap): 68 

- Többletjótállás időtartama (egész hónapban megadva) (a minimálisan előírt 24 hónapon felül, 

0- 24 hónap): 24 

 

4. A STÍLUSTERV Kft.-t - mint az értékelési szempontok szerinti értékelés eredményeként a 

legkedvezőbb érvényes ajánlatot adó ajánlattevőt - hirdeti ki nyertes ajánlattevőként. 

 

5. A közbeszerzési eljárás eredményeként a Kivitelezési szerződést a nyertes ajánlattevővel köti meg. 

A Kivitelezési szerződés hatálybalépését felfüggesztő feltétel a támogatási összeg megemelésére 

vonatkozó kérelem Támogató szervezet általi elfogadása. 

 

6. A Kivitelezési szerződésben meghatározott díjat a TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 

azonosítószámú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című projekt keretében 100 %-ban vissza nem 

térítendő támogatásból finanszírozza. 

 

7. A korábbi kivitelező részére előlegként kifizetett, teljesítéssel nem lefedett 83 724 777 Ft-ot és az 

azután befizetett 22 605 690 Ft ÁFA-t a Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről 

szóló 2/2022. (II. 25.) számú önkormányzati rendelet 25. melléklet 6. sor terhére megelőlegezi a 

kintlévőség visszafizetéséig. 

 

8. A szerződésben meghatározott díj rendelkezésre álló fedezet összegét meghaladó részére a 

támogatási összeg megemelésére vonatkozó kérelmet nyújt be. A kérelem elutasítása, vagy az 

igényeltnél kisebb összegben történő elfogadása a szerződés hatálybalépését felfüggesztő feltétel. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: az összegzés kiküldését követően a közbeszerzési törvényi határidő szerint 
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A határozat végrehajtásában közreműködik: 

 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Public Pro+ Tanácsadó Bt., 5000 Szolnok, Áchim András utca 30. 

 

 

3.napirendi pont 

 

A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú, „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című projekt keretében megvalósítani 

tervezett kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott, 2015. évi CXLIII. 

törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

eredményéről  

 

Szűcs Dániel: A kikötő bővítéssel kapcsolatban nemrég tárgyalt a képviselő-testület. A turisztikai 

pályázatból már megvalósult fejlesztéseket átadtuk. Ehhez még egy projekt van hátra, hogy 

megvalósítsuk ezen projekten belül, ez pedig a kikötő bővítése. Erről már korábban kiválasztottuk a 

nyertes ajánlattevőt. A probléma az volt, hogy a kivitelező az elhúzódó eljárás miatt végül nem írta 

alá ezt a szerződést, így újra ki kellett írnunk ezt a közbeszerzési eljárást azért, hogy jövő év nyaráig 

megvalósuljon ez a beruházás is. Az eljárás során 5 ajánlattevőtől kaptunk árajánlatot. A 

rendelkezésre álló összeghez képest nettó 9.364.929 Ft szükséges még a beruházáshoz. Gondoltuk, 

hogy a rendelkezésre álló összeg nem biztos, hogy elég lesz a projekt kivitelezéséhez, ezért szintén 

feltételes eljárásban írtuk ki ezt a közbeszerzési eljárást is. A logikája ugyanaz, mint az előző 

napirendnek. Forrás ráemeléssel fogunk élni a kincstár felé. Akkor fogjuk ezt a beruházást is 

megvalósítani, amikor ezt a bruttó 11.893.460 Ft-ot jóváhagyják. Így tudjuk megvalósítani a 

rendelkezésre álló fedezettel együtt ezt a beruházást.  

Megkérem Kovács Attila elnök urat, ismertesse a közbeszerzési bizottság döntését. 

 

Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság áttekintette a beérkezett árajánlatokat. Megállapítottuk, 

hogy 5 ajánlattevő adott be árajánlatot. Ezek közül kettő majd nem egyforma volt, 300 ezer forinton 

múlt a helycsere. A VIZÉP-KÖR Kft. adta a legkedvezőbb ajánlatot nettó 58.494.425 Ft-tal, így ez a 

cég az eljárás nyertese. Itt is forrásráemelés szükséges, ez is feltételes közbeszerzési eljárás.   

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot. Mivel közbeszerzésről van szó, név 

szerinti szavazás következik.  

 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kötél János   igen 
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Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

dr. Siposné Varga Ildikó igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

168/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú, „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című projekt keretében megvalósítani 

tervezett kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott, 2015. évi CXLIII. 

törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

eredményéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 

(továbbiakban Kbt.) 112. § és a 154/2019. (XI. 28.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott 

Közbeszerzési Szabályzatára, valamint a 17/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozattal elfogadott 

Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának módosítására – az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 

azonosítószámú, „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó kulturális vonzerők komplex turisztikai 

fejlesztése” című projekt keretében megvalósítani tervezett kikötő bővítést célzó, építési 

beruházás tárgyában lefolytatott, 2015. évi CXLIII. törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti 

megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárásában határidőre beérkezett valamennyi 

ajánlatot megfelelőnek, továbbá a VIZÉP-KÖR Kivitelező, Szolgáltató és Kereskedelmi 

Korlátolt Felelősségű Társaság ajánlattevő ajánlatát érvényesnek nyilvánítja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 

azonosítószámú, „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó kulturális vonzerők komplex turisztikai 

fejlesztése” című projekt keretében megvalósítani tervezett kikötő bővítést célzó, építési 

beruházás tárgyában lefolytatott, 2015. évi CXLIII. törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti 

megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja. 

 

3. Az értékelési szempontok szerinti értékelés eredményeként, a legkedvezőbb érvényes 

ajánlatot adó a VIZÉP-KÖR Kivitelező, Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt 

Felelősségű Társaság által tett ajánlati ár nettó: 58 494 425 Ft (bruttó 74 287 920 Ft) 

 

4. A szerződés teljesítéséhez szükséges – projekt keretében rendelkezésre álló támogatási forrást 

meghaladó mértékű (11 893 460 Ft) – pénzügyi fedezet biztosítására az Önkormányzat 

többlettámogatási igényt nyújt be a 17/2017. (II.1.) Korm. rendeletben foglaltak szerint 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a VIZÉP-KÖR Kivitelező, 

Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaságot, mint az értékelési 

szempontok szerinti értékelés eredményeként, a legkedvezőbb érvényes ajánlatot adó 

ajánlattevőt – hirdeti ki nyertes ajánlattevőként. 
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6. A közbeszerzési szerződést Mezőtúr Város Önkormányzata az VIZÉP-KÖR Kivitelező, 

Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság köti meg közbeszerzési 

eljárásban közölt végleges feltételek, a szerződéstervezet és ajánlat tartalmának megfelelően, 

mely azon a napon lép hatályba, amely napon a forrás ráemelésre irányuló igény elfogadásáról 

szóló hivatalos értesítést Megrendelő kézhez veszi és Vállalkozó erről szóló értesítése 

megtörténik. 

 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

Határidő: összegzés kiküldését követően közbeszerzési törvényi határidő szerint 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. ANPAST Europroject Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (1053 Budapest, Ferenciek 

tere 2. II. em. 13.) 

 

Szűcs Dániel: Rövid szünetet rendelek el.  

(Szünet után.) 

 

 

4.napirendi pont 

 

A „Mezőtúr-Kerékpárút fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 1. része (Észak-Dél 

Kerékpárút) és 2. része (Kelet-nyugat Kerékpárút) keretében megkötött vállalkozási 

szerződések műszaki tartalmának és vállalkozói díjának módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság az előterjesztést 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére.  

Ez a beruházás 2021 tavaszán indult el, amelynek kezdeténél rögtön problémába ütköztünk. A TRV 

Zrt. értesített, hogy a Kossuth úton ki kell váltani az ivóvízvezetéket, addig nem lehet elkezdeni a 

kerékpárút építését. Ez volt az első, amivel a kivitelezés során szembesültünk. Másodszor: a tervező 

nem körültekintően tervezte meg a kerékpárutakat, amelynek következményeképpen olyan 

problémákba ütköztünk, ami a Sugár úton látható is volt. Ez a kiemelt szegélynek a megvalósítása, 

illetve a tervezése. Ez megvalósítható lett volna, ellenben a Sugár úton az ingatlanokhoz történő 

bejutás nem lett működött volna. A kiemelt szegély megépítése kb. 100 méteren keresztül megtörtént, 

amikor egyértelművé vált, hogy ez a műszaki megoldás nem jó az ott élők számára. Ekkor a 

kivitelezővel megállapodtunk, hogy gömbsüveges megoldással építjük tovább ezt a kerékpárutat a 

szükséges módosított tervek és engedélyek beszerzését követően. A harmadik probléma a kórház 

előtti szakaszt érinti, itt ugyanis a fák kivágása mellett lett volna eredetileg megépítve a kerékpárút. 

A képviselő-testület és a lakosság egyértelműen kinyilvánította, hogy a fákat nem lehet kivágni a 
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kerékpárút miatt. Így újabb műszaki megoldást találtunk ki, térkövezéssel lesz megoldva a kerékpárút 

a fák mellett jobb és baloldalról. A következő dolog a hídon keletkezett, az aszfaltos megoldás helyett 

térköves megoldás volt az a műszaki megoldás, ami a téli időszakban is problémamentes közlekedést 

tud majd adni a lakosságnak. Ezek a problémák a projekt előrehaladását nagyban gátolta. Az elmúlt 

hónapokban többször tárgyaltunk a Szolnok Aszfalt Kft. kivitelezővel, és kértük, hogy gyorsítsák fel 

a munkálatokat, tekintettel arra, hogy a lakosság teljesen jogosan azt várja el tőlünk, hogy ez a projekt 

minél előbb befejeződjön.  

A Szolnok Aszfalt Kft. képviselőjeként köszöntöm Galambosi Pétert az ülésünkön. Kértem a 

kivitelezőt a kooperációs értekezleten, hogy az aszfalt burkolatot minél előbb húzzák rá a Sugár úti 

szakaszra, a Kossuth Lajos úti kimaradt részekre és a Rákóczi úti meglévő kerékpárútnak a felújítását 

érintően. Ismételten jogos lakossági jelzéseket kaptunk azzal kapcsolatban, hogy balesetveszélyes 

részek most a jelent helyzetben. Több telefonhívást kaptam, hogy a kivitelező a lehatárolást nem 

rendesen készítette el, azóta azonban nagyobb figyelmet fordítanak erre a problémára.  

A kivitelezőnek az elmúlt időszakban többletköltségei merültek fel. Ennek két részét érdemes 

kiemelni. Az egyik az építőanyagár emelkedéséből adódó többletköltség, amelyet már szinten minden 

projektünknél tárgyalunk. A másik pedig a műszaki tartalomváltozásból eredő többletköltségek. 

Ezeknek az érvényesítését kérte tőlünk a kivitelező cég, amelyet több körben is egyeztettünk. Az első 

körben leadott anyagot egyeztettük az államkincstárral is, mert nem szerettem volna a képviselő-

testület elé olyan anyagot hozni, amelynek a tartalma nem elfogadható a forrásra emelési kérelemnél. 

Ezt követően most a kivitelező cég már egy olyan összeállítást hozott a képviselő-testület elé, amelyet 

elfogadásra javaslok.   

Az észak-dél kerékpárút esetében ez az összeg nettó 36.057.859 Ft, a kelet-nyugat kerékpárút 

esetében pedig 65.159.464 Ft. Ez összesen nettó 101.227.323 Ft, bruttó 128.558.701 Ft. Itt is szintén 

forrásra emeléssel élünk, az államkincstár és az irányító hatóság felé, tekintettel arra, hogy ezt az 

összeget a jelenlegi költségvetésünkből nem tudjuk finanszírozni.  

A kivitelezővel az elmúlt hetekben abban állapodtunk meg, hogy a következő hónapban az 

aszfaltmunkálatokat elkezdik az előbb említett szakaszokon. Kiemelten fontos a Rákóczi út környéke 

tekintettel az óvodára és az iskolára. Ezt kértük a kivitelezőtől, hogy ez legyen szem előtt.  

 

Kovács Mihály: A tervezési hibákból adódó többletköltségeknek a megtérítését kezdeményezzük a 

tervező cég felé. Ezt a határozatot nem találtam most itt az anyagban. Ebben a dologban hogyan 

döntünk? Feltétlenül fontosnak tartom, hogy ebből a 128 millió forintból valamennyi visszatérüljön, 

mert ebben vétlen mind a kivitelező, mind az önkormányzat. A tervezőknek van 

felelősségbiztosításuk, állja abból vagy a saját zsebéből, de az nem lehet, hogy a közpénzünk így 

vesszen el. Azt szeretném kérni, hogy ez kerüljön valamilyen formában megfogalmazásra.  

Köszönetemet szeretném kifejezni a városüzemeltetési osztály és a kivitelező Szolnok Aszfalt Kft. 

felé a Kertvárosban az Egri utca és Megyeri utca végén megépült igen jó minőségű útalap elkészítését.  

 

dr. Enyedi Mihály: A határozati javaslaton kívül még egyszer kellene szavazni, hiszen hozunk egy új 

határozatot. Ez így hangzik: Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a kerékpárutak kapcsán a tervező felelősségét vizsgálják meg és amennyiben 

szükséges, indítsanak vele szemben jogi eljárást.  

 

Kovács Attila: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság is megtárgyalta ezt az 

előterjesztést, illetve a kft. ügyvezető igazgatója is jelen volt ezen a megbeszélésen, aki elmondta, 

hogy a beruházás azért van ennyire lelassulva, mert elfogyott a pénz. Mi megkérdeztük, hogy miért 

nincs befejezve pl. a Kossuth úton az a szakasz, amelyet be lehetne fejezni, illetve miért van a 

munkaszervezésben is az az eljárás, hogy a Kossuth úti kerékpárútnál a víznyelők elkészültek, utána 

levonult a munkacsapat és átment egy másik munkaterületre. Azt válaszolta, hogy ezeket a 

munkálatokat megpróbálja felgyorsítani, visszavezénylik a brigádokat. Ahol leaszfaltozásra került a 
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kerékpárút, ott azt már használja a lakosság, azóta azonban nem történt aszfaltozás. A Hunyadi 

utcánál is volt ígéret arra, hogy leaszfaltozzák, de az is elmaradt. Nem értjük, hogy miért. Most pedig 

jelentkezik a kivitelező egy többletköltséggel, holott ezeket a szakaszokat már korábban átadta a 

város arra, hogy a kivitelezéseket elvégezze. A vállalkozó többször azzal állt elő, hogy azért nem 

tudják elvégezni ezeket a kivitelezéseket, mert össze kell várni szakaszokat, hogy az aszfaltot megérje 

elhozni. Amikor a Kossuth úton leaszfaltoztak, akkor vártuk, hogy a Hunyadi utcát is leaszfaltozzák, 

de ez a mai napig nem történt meg. Nem tartom korrektnek és jogosnak, hogy most meg benyújtanak 

egy 100 millió forintos forrásráemelési kérelmet, holott a kivitelező is sokszor tehetett arról, hogy 

nem végzett kivitelezést. Ez olyan nagy projekt, hogy itt mindig lehetett volna találni megfelelő 

munkát, még akkor is, amikor az önkormányzat kicseréltette a főnyomó vízvezetéket itt a Kossuth 

úton. Több munkaterületen is lehetett volna ettől munkát végezni a kivitelezőnek. Az az érzésem volt 

már tavasz óta, hogy a kivitelező rájátszik a bekövetkező drágulásokra, amelyet már akkor is lehetett 

látni és így a projektre forrásráemelést lehet kérni. Nem teljesen korrekten járt el a kivitelező ebből a 

szempontból, mert lehetett volna több dolgot is elvégezni. Úgy érezzük, hogy a munkaszervezéssel 

is problémák vannak. Az látható a Sugár úton is, hogy vannak a kivitelezésben is olyan problémák, 

amikor lerakják a szegélykövet, aztán felszedik, áthelyezik, máshogy készítik. Elképzelhető, hogy a 

kivitelezési tervek is változnak menetközben, nem látható okok léphetnek fel, de a kivitelező oldalán 

is vannak problémák. Nem kisebbítem a Mezőtúr Város Önkormányzatának az ebbéli felelősségét 

ezzel kapcsolatosan, hogy ez volt az egyik legnagyobb projektje az elmúlt 6 évben. Hat éve kezdődött 

az elvi síkon való elindulása a projektnek. Magát a projektet akkor nyerte el Mezőtúr Város 

Önkormányzata. Tavaly is azt gondoltuk, hogy az idei évben befejeződik a beruházás, de még mindig 

ott tartunk, hogy bizonytalan, most elfogyott a pénz. Pénz az vagy lesz, vagy nem, az 

irányítóhatóságtól függ minden. A hírek most arról szólnak, hogy befagyasztják a forrásokat, a 

pénzeket, akkor majd lehet gondolkodni rajta, hogy mit kezdünk ezzel a projekttel. El kell 

gondolkodni rajta, hogy kik is voltak ezért a felelősök. Nemcsak a tervezőmérnök volt a felelős, 

hanem azok is, akik itt házon belül nem kellő alapossággal járták végig ezeket a projekteket. Egy 700 

millió forintos projektnél illik végiggondolni a folyamatot, végigmenni a nyomvonalon. Ez egy sok 

sebből vérző projekt, áldatlan állapotok vannak az Újvároson, a Kossuth úton, Rákóczi úton. Ezeket 

a munkákat jó lenne még az esős idő előtt befejezni.  

 

Szűcs Dániel: A lakosságtól folyamatosan kapják a jelzéseket a kollégák. A kivitelező akkor tudja 

elvégezni a munkát, amikor kapacitása és embere van rá.  

A Hunyadi utca kapcsán kértem a Szolnok Aszfalt Kft-t, hogy azokat a részeket ne is tegyék bele a 

forrásra emelési kérelembe, amelyeket meg tudtak volna csinálni. Ha valaki megnézi a módosítást, 

amit beadtak, láthatja, hogy itt az anyagár és többletköltség nulla.  

Elmondtam, hogy az önkormányzat részéről miért nem haladt a munka, most átadom szót Galambosi 

Péternek, a Szolnok Aszfalt Kft. képviselőjének.  

 

Galambosi Péter: A Szolnok Aszfalt Kft-nél műszaki előkészítőként dolgozom. A Kossuth úti 

kerékpárút azét nem készült el, mert augusztus végén adták át a vízvezeték építést. Nyilván ez egy 

folyamat. Nem tudunk egyik napról a másikra mi sem odaszervezni kapacitást. Kedden voltam itt 

utoljára, akkor 15 munkagépünk és teherautónk dolgozott itt sok emberrel. Ennek a 15 embernek 

akkor is kell munkát biztosítanunk, amikor éppen itt egy vízvezeték csere miatt, vagy egy tervezői 

folyamat miatt nem tudunk haladni. Akkor máshová kell őket összpontosítani. Ez egy hatalmas 

projekt a város életében és a mi tevékenységünkben is. Igyekszünk rendet teremteni, a Kossuth út 

lassan biztonságosan használható lesz, ugyanez a Sugár úton is meg fog jelenni. Egy nap alatt 400 

méter aszfaltot tudunk megcsinálni a kerékpárút kapcsán. Akkor tudunk aszfaltozáshoz fogni, ha van 

előttünk elég terület, hiszen ha kevés a terület, akkor nincs meg a dolgozók és gépek napi 

kihasználtsága. Számos helyen kellett megállnunk. Azt értem, hogy lett volna terület, 10-20 méteres 

szakasz, ahol tudtunk volna dolgozni, de mi anno a munkaterületet teljes egészében vettük át, a 
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szerződés így kötetett. Nem volt benne megszabva, hogy milyen ütemezéssel kell nekünk kalkulálni. 

Ezek mind menetközben derültek ki. A kollégáim nevében azt mondanám, hogy az elmúlt időszakban 

azon vagyunk, hogy a lakosság elvárásainak az igényeit tudjuk teljesíteni, hogy olyan valami 

szülessen, amely megfelelő és 10-20 év múlva is szolgálja majd az itt élők biztonságát, közlekedését. 

Az ütemterv szerint a jövő héten kezdjük a felújítását a Földvári és a Tulipán utcának. Október 17-ei 

hétre tervezzük a kerékpárutakat aszfaltozni azokon a szakaszokon, ahol elő van készítve. Reméljük, 

hogy az időjárás nem szól közbe. A Sugár úton és a Rákóczi úton lesz terület, amelyet tudunk 

aszfaltozni. Ott már a befejező munkákat szervezzük.  

A Hunyadi utca jelenleg használható állapotban van, de most a kerékpárutakra szeretnék 

koncentrálni, hogy azokat tudjuk átadni majd a közlekedőknek.  

 

Szűcs Dániel: A mi kérésünk volt, hogy a Rákóczi utat vegye előre a kivitelező az időjárásra 

tekintettel.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Jó dolognak tartom, hogy a lakosság is legyen tisztában ezekkel az 

időpontokkal. Az Ifjúsági lakótelep kerékpárút melletti szakaszán olyan szintkülönbségek vannak, 

hogy a zöld kukákat nehezen tudják megközelíteni az ott lakók. Hogyan és mikor lehetne ezt a 

szintkülönbséget enyhíteni? 

 

Galambosi Péter: A kukatárolók kérdésében most nem tudok állást foglalni. Érkezett már jelzés ennek 

kapcsán, a kollégák biztosították is az ideiglenes átjárást a lakosok részére. Október 17-ei hétre 

tervezzük az aszfaltozást, de az időjárástól tesszük függővé.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

169/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

a „Mezőtúr-Kerékpárút fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 1. része (Észak-Dél 

Kerékpárút) és 2. része (Kelet-nyugat Kerékpárút) keretében megkötött vállalkozási 

szerződések műszaki tartalmának és vállalkozói díjának módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 141. 

§ (4) bekezdés c) pontjára - az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Mezőtúr-Kerékpárút fejlesztése” 

tárgyú közbeszerzési eljárás 1. része (Észak-Dél Kerékpárút) és 2. része (Kelet-nyugat 

Kerékpárút) keretében megkötött vállalkozási szerződések műszaki tartalom és vállalkozó díj 

módosításainak – előzetes közbeszerzési-jogi ellenőrzés céljából – a Miniszterelnökség 

Közbeszerzési Felügyeleti Főosztálya (továbbiakban: KFF) részére történő benyújtását a 

határozat 1. és 2. számú melléklete szerint az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

1. rész: É-D Kerékpárút vállalkozási szerződés vállalkozói díjának emelése nettó 36.057.859 

Ft (bruttó 45.793.481 Ft), a 2. rész: K-Ny Kerékpárút vállalkozási szerződés vállalkozói díjának 

emelése nettó 65.169.464 Ft (bruttó 82.765.220 Ft) összeggel. 
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2. A szerződések teljesítéséhez szükséges - a TOP-3.1.1-15-JN1-2016-00001 projekt esetén bruttó 

45.793.481 Ft, a TOP-3.1.1-15-JN1-2016-00003 projekt esetén bruttó 82.765.220 Ft - 

többletforrást az Önkormányzat a projektek Közreműködő Szervezete részére benyújtott 

forrásráemelési kérelmek pozitív irányú elbírálása eredményeként, a megemelt 

projektforrásokból kívánja finanszírozni. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő testülete szándékát fejezi ki a „Mezőtúr-

Kerékpárút fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 1. része (Észak-Dél Kerékpárút) és 2. része 

(Kelet-nyugat Kerékpárút) keretében megkötött vállalkozási szerződések műszaki tartalmának 

és vállalkozói díjának módosítására vonatkozóan a határozat 1. és 2. számú melléklete alapján. 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő testülete felhatalmazza a polgármestert a határozat 

3. számú melléklete szerinti szándéknyilatkozat aláírására. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

gondoskodjon a szerződés módosítások előzetes közbeszerzési-jogi ellenőrzési eljárásának 

megindításáról. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az 

előzetes közbeszerzési-jogi ellenőrzésre benyújtott dokumentációban - a KFF által végzett 

ellenőrzés során előírt – módosításokat végrehajtsa. Felhatalmazza továbbá a polgármestert, 

hogy a KFF által tanúsítvánnyal ellátott közbeszerzési dokumentáció alapján, gondoskodjon a 

szerződés módosítások aláírásáról. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 

 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom azt a külön határozati javaslatot, amit Jegyző úr szóban 

megfogalmazott a tervező felelősségéről.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

170/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

a „Mezőtúr-Kerékpárút fejlesztése” (Észak-Dél Kerékpárút, Kelet-nyugat Kerékpárút) 

projekt kapcsán felmerült tervezői felelősség megállapítása 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a 

kerékpárutak kapcsán a tervező felelősségét vizsgálják meg és amennyiben szükséges, 

indítsanak vele szemben jogi eljárást. 

 

Felelős:   Szűcs Dániel polgármester  

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

5.napirendi pont 

 

A háztartási tevékenységgel okozott légszennyezésre vonatkozó egyes sajátos, valamint az avar 

és kerti hulladék égetésére vonatkozó szabályokról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal a rendelet-tervezetet az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a képviselő-testület 

részére: 

3.§ (1) Belterületen az avar és a kerti hulladék nyílt téri égetése, csak minden évben október 1. 

napjától, a következő év április 30. napjáig terjedő időszakra szól.  

Az égetés rendje: Hétfőtől péntekig 10-18 óráig, 

                             Szombaton 10-15 óráig, 

                             Vasárnap tilos. 
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Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság által tett módosításokkal. 

 

Megkérem Jegyző urat, ismertesse a rendelet-tervezetet. 

 

dr. Enyedi Mihály: Ismerteti a rendelet-tervezetet. 

 

Szűcs Dániel: A bizottságok módosító javaslatát teszem fel szavazásra, kérem szavazzunk. 

 

Rózsa Endre Bertalan: A rendelet mikor lép hatályba? 

 

dr. Enyedi Mihály: A rendelet 2022. október 1. napján lép hatályba. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  

 

A rendelet-tervezetet a módosítással együtt  teszem fel szavazásra, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

Képviselő-testülete a háztartási tevékenységgel okozott légszennyezésre vonatkozó egyes 

sajátos, valamint az avar és kerti hulladék égetésére vonatkozó szabályokról szóló 

13/2022.(IX.30.) számú önkormányzati rendeletét.  

 

 

6.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 6 igen 1 nem szavazattal 

javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet a 

képviselő-testület részére.  

 

Megkérem Boross Boglárka osztályvezető asszonyt, ismertesse a rendelet-tervezetet. 

 

Boross Boglárka: Ismerteti a rendelet-tervezetet.  

 

Kovács Mihály: A 7. sz. melléklet 14. pontja turizmus címszó alatt szereplő -4.078.000 Ft mit 

tartalmaz?  

A 7. sz. melléklet 22. pont alatt háziorvosi ügyelet ellátása -50 millió forint mit jelent? 

Van-e újabb információ, hogy a háziorvosi ügyeleti ellátás megváltozik? Ez az 50 millió forint kiadás 

a jövő évben nem fog terhelni bennünket?  

A 7. sz. melléklet 37. pont alatt szociális étkeztetésre -29 millió forint van. Ez miből adódik? 

A 6. sz. melléklet 33. pontban a 750 milliós iparűzési adókeretünk 852 millióra emelkedett, itt van 

egy102 milliós többlet. Ez miből adódik?  

 

Szűcs Dániel: A háziorvosi információkkal kapcsolatban azt tudom elmondani, hogy az Országos 

Mentőszolgálathoz való feladatellátás átcsoportosításáról én is ennyi információval rendelkezem 

jelenleg, mint amit képviselő úr elmondott. Konkrét értesítést még nem kaptunk róla, feladatunk sem 

adódott még belőle. Így arra következtetni, hogy jövőre az 50 millió forint hol fog jelentkezni, még 
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nem tudunk rá választ adni. Ezek az információk már kint vannak a köztudatban, de még nem 

elfogadott törvényekről, illetve módosításokról beszélünk.   

 

Boross Boglárka: A 7. melléklet 14. sor Turizmus címszó alatt a TOP 1.2.1. Városháza kulturális 

vonzerő pályázata szerepel, itt a bevételi és kiadási összege. A 22. pontban szereplő összegbe kerül 

nekünk a Berettyó-Körös Többcélú Társulás által üzemeltetett orvosi ügyelet ellátása. A 37. pont 

alatti összeg a TOP 4.2.1 Makk József úti projekt, valamint a TOP 4.2.1 Fóti úti idősek napközi 

otthonának építése. A 6. sz. melléklet 33. pontja az előző képviselő-testületi ülésnek volt az anyaga, 

amikor az előterjesztésben le volt írva, hogy a hitel összegét tervezni kell és ez itt történt meg az 

iparűzési adónál. A 66 millió forintot nem az iparűzési adóra kell könyvelni, hanem a B116-ra, mint 

állami támogatásra. Az I. előirányzatban tételesen leírtam, hogy miből adódik ez a növekmény.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete módosításáról szóló 14/2022.(IX.30.) 

számú önkormányzati rendeletét.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

7.napirendi pont 

 

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához 

történő csatlakozásról, valamint az elektronikus adatbázis használatáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testületnek. 

Az egészségügyi és szociális bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot a képviselő-testületnek. 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Az önkormányzat 2000 óta csatlakozik ehhez a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati ösztöndíjpályázathoz. Idén is kiírásra került, melyhez idén is 

csatlakozik az önkormányzatunk. Október 3-án kell kiírni a pályázatot és november 3-ig lehet 

benyújtani a pályázóknak. Remélem minél többen megragadják ezt a lehetőséget, ezt a pénzügyi 

támogatást.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

171/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozat 

 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához 

történő csatlakozásról, valamint az elektronikus adatbázis használatáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a nemzeti felsőoktatásról szóló 2011. évi CCIV. törvény 
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84. § (4) bekezdés i) pontja, a 85/C. § bc) pontja, valamint a felsőoktatásban részt vevő hallgatók 

juttatásairól és az általuk fizetendő egyes térítésekről szóló 51/2007. (III.26.) Korm. rendelet 18. §-

ára – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja, hogy Mezőtúr Város 

Önkormányzata csatlakozzon a hátrányos helyzetű, felsőoktatásban részt vevő hallgatók, 

illetve a tanulmányaikat 2023-ban kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához és ennek érdekében 

használja a rendelkezésre álló elektronikus adatbázist. 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

csatlakozási nyilatkozat, valamint az elektronikus adatbázis használatáról szóló nyilatkozat 

aláírására. A nyilatkozatokat meg kell küldeni a Kulturális és Innovációs Minisztérium 

Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére. 

 

 Határidő: 2022. szeptember 30. 

 Felelős:  Szűcs Dániel polgármester 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

pályázatnak a jelen határozat 1. és 2. számú melléklete szerinti kiírására és közzétételére az 

51/2007. (III.26.) Korm. rendeletben és a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2023. évi fordulójának Eljárásrendje Általános Szerződési Feltételekben 

foglaltak alapján az alábbiak szerint: 

Az „A” típusú pályázat esetén 15 fő x 10.000 Ft/hó, 10 hónap, azaz két egymást követő 

tanulmányi félév (a 2022/2023. tanév második féléve és a 2023/2024. tanév első féléve) a „B” 

típusú pályázat esetén 5 fő x 10.000 Ft/hó, 3 x 10 hónap, azaz hat egymást követő tanulmányi 

félév (a 2023/2024. tanév, a 2024/2025. tanév és a 2025/2026. tanév) az ösztöndíj 

folyósításának időtartama.  

 

 Határidő: 2022. október 03. 

 Felelős:  Szűcs Dániel polgármester 

 

3. Az „A” típusú pályázati támogatás vonatkozásában szükséges az önkormányzati saját forrást 

a 2023. évi költségvetésben tervezni. A „B” típusú pályázati támogatás vonatkozásában 

szükséges az önkormányzati saját forrást a 2023., 2024., 2025., valamint a 2026. évi 

költségvetésben tervezni. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2022. november 03-ig benyújtott 

pályázatokat 2022. december 05. napjáig elbírálja. 

 

 Határidő: 2022. december 05. 

 Felelős:  Szűcs Dániel polgármester 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a döntését követően felhatalmazza a 

polgármestert a támogatott és a nem támogatott, valamint a bírálatból formai okból kizárt 

pályázók eredeti döntési listáinak a kötelező mellékletekkel együtt történő megküldésére a 

Támogatáskezelő részére. 

 

 Határidő: 2022. december 06. 

 Felelős:  Szűcs Dániel polgármester 

 



19 

 

6. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a döntését követően felhatalmazza a 

polgármestert, hogy az önkormányzat hirdetőtábláján és a helyben szokásos módon 

nyilvánosságra hozza a pályázat keretében nyújtott támogatások összesített adatait, és az 

EPER-Bursa rendszeren keresztül elektronikusan vagy postai úton, írásban értesítse a 

pályázókat a Képviselő-testület döntéséről, valamint döntés indoklásáról. 

 

 Határidő: 2022. december 06. 

 Felelős:  Szűcs Dániel polgármester 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Emberi Erőforrás Támogatáskezelő, 1381 Budapest, Pf. 1418 

6. Egészségügyi és Szociális Bizottság, Helyben 

7. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztálya, Helyben 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

 

 

8.napirendi pont 

 

A Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 19. számú módosításáról 

 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal az előterjesztést elfogadásra 

javasolja a képviselő-testület részére.    

 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

172/2022. (IX.29.)  képviselő-testületi határozata  

 

Döntés a Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 19. számú 

módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 93. § (1) alapján – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a határozat  1. számú 

mellékletében szereplő Társulási Megállapodás 19. számú módosítását, és annak a határozat 

2. számú melléklete szerinti egységes szerkezetbe foglalt változatát.  



20 

 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Szűcs Dániel   

polgármestert a Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 19. számú 

módosítása és a 19. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodás 

aláírására. 

 

 

Felelős: Szűcs Dániel, polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztálya 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Berettyó-Körös Többcélú Társulás elnöke, Helyben 

5. Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóság, Államháztartási 

Finanszírozási Osztály Államháztartási Iroda, 5000 Szolnok, Magyar u. 8.  

 

9.napirendi pont 

 

A Hermann Mezőtúr Kft. kérelméről 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 igen egyhangú 

szavazattal az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a képviselő-testület részére a határozati 

javaslatot: 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában levő 1842 hrsz-ú, 

Mezőtúr, Szolnoki út 77. szám alatti ingatlan, jelen határozat mellékletét képező térképvázlat 

szerinti 3.164 m2-es területére 2022. október 1-től 2024. szeptember 30-ig tartó határozott 

időtartamra bérleti szerződést köt a Hermann Mezőtúr Kft-vel. A terület bérleti díja 20.000 Ft/hó + 

ÁFA, mely 2023. január 1-től minden évben az előző évi hivatalos inflációs rátának megfelelő 

arányban emelkedik. 

 

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a pénzügyi, városfejlesztési és 

környezetvédelmi bizottság által megfogalmazott módosító javaslatot.  

 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést. 

Kérem a képviselő-testületet, hogy támogassák ezt az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: Kértem a Hermann Kft. ügyvezetőjét, hogy ezt a terület, amit most bérelni fog, 

kizárólag csak raktározási célra használja. Itt már technológiai csarnokot nem bővíthet, ugyanis a 

korábbi beruházással kapcsolatosan volt egy aláírásgyűjtés is. Az ott élők megijedtek attól, hogy a 

létesítendő új üzem majd káros kibocsátásokkal és hanghatásokkal fog majd járni. Akkor ezzel 

kapcsolatosan újratervezések voltak, így a lakosok megnyugodtak. Ügyvezető úr megígérte, hogy 

csak raktározási célra használják ezt a bérelni kívánt területet. Kérem a képviselő-testületet, hogy a 

módosítással együtt támogassa az előterjesztést.  
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Szűcs Dániel: A Hermann Kft. szeretné majd megvásárolni ezt a területet, de ez leghamarabb 2030 

körül lesz.  

Szavazásra bocsájtom a módosító javaslatot, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

A módosítással együtt bocsájtom szavazásra az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

173/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A Hermann Mezőtúr Kft. kérelméről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5. § b) pontjára – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában levő 1842 

hrsz-ú, Mezőtúr, Szolnoki út 77. szám alatti ingatlan, jelen határozat mellékletét képező 

térképvázlat szerinti 3.164 m2-es területére 2022. október 1-től 2024. szeptember 30-ig tartó 

határozott időtartamra bérleti szerződést köt a Hermann Mezőtúr Kft-vel. A terület bérleti díja 

20.000 Ft/hó + ÁFA, mely 2023. január 1-től minden évben az előző évi hivatalos inflációs 

rátának megfelelő arányban emelkedik. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a bérleti 

szerződés módosításának aláírására. 

 

3. A döntésről a Magyar Államot tájékoztatni kell. 

 

Felelős:      Szűcs Dániel polgármester                      

Határidő:  2022. szeptember 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 
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9. Hermann Mezőtúr Felületkezelő és Szolgáltató Kft., 5400 Mezőtúr, Szolnoki út 79. 

10. Tisza Cipő Zrt. 5400 Mezőtúr, Szolnoki út 77. 

 

 

10.napirendi pont 

 

A Városi Strandfürdő és Fedett Uszoda térítési díjainak módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 igen egyhangú 

szavazattal a határozati javaslat elfogadását javasolja azzal a módosítással, hogy a fedett uszodára és 

a bérletekre vonatkozó díjtáblázat kerüljön kiegészítésre a mezőtúri lakcímmel nem rendelkező 

lakosok számára meghatározott belépő díjjal, mely a mezőtúriakra vonatkozó díjnak 120 %-a. Ez a 

módosítás a képviselőknek az ülés előtt megküldésre került.  

Ismerteti az előterjesztést.  

 

Kovács Mihály: A Fedett Uszoda díjtétele nem helyesen került megállapításra. A Mezőtúri lakcímmel 

nem rendelkezőknek a felnőtt napijegy 1.500 Ft-ra, a diák, nyugdíjas napijegy pedig 1200 Ft-ra 

emelkedjen a kerekítések alapján.  

 

Batta Attila Viktor: Napjainkban olyan árak vannak, hogy még örüljünk, hogy tudjuk üzemeltetni az 

uszodát. Ez most nem a kedvezmények ideje. Itt most az a kedvezmény a lakosságnak, hogy nem 

zárjuk be az uszodát.  

A mesterszállási gyermekek itt tanulnak úszni testnevelés óra keretében, ezért talán nem kellene 

emelni a gyermekeknek a belépőjegyét.  

 

Szűcs Dániel: Egyetértek Batta Attila Viktor képviselővel, annak kell most örülnünk, hogy nem kell 

bezárni az uszodát. Ezt annak köszönhetjük, hogy nem gázzal, hanem termálvízzel fűtjük az uszodát. 

Támogatom Kovács Mihály képviselő úr módosító javaslatát és szavazásra bocsájtom, kérem 

szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

174/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

A városi strandfürdő és fedett uszoda térítési díjainak módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 41.§-ra – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a városi strandfürdő és fedett uszoda 

térítési díjait az alábbiak szerint állapítja meg: 
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Városi Strandfürdő: 

 

 

MEGNEVEZÉS Mezőtúri 

lakcímmel 

rendelkező 

lakosok* 

Mezőtúri 

lakcímmel nem 

rendelkező 

lakosok 

2022. október 1-től 

Napi jegyek Ft  

Felnőtt napijegy 1.000,- 1.300,- 

Felnőtt 16 óra után (csak a Strandfürdő nyitva 

tartása alatt) 

650,- 1.000,- 

Diák, nyugdíjas napijegy 750,- 1.000,- 

Diák, nyugdíjas 16 óra után (csak a 

Strandfürdő nyitva tartása alatt) 

450,- 600,- 

70 év feletti nyugdíjas, rokkantigazolvánnyal 

rendelkező napijegy 

450,- 450,- 

Napozóágy használati jegy 100,- 100,- 

Gyermek 3-6 év között  400,- 500,- 

Testnevelési órajegy 400,- 400,- 

Családi (2 felnőtt és 2 gyermek) 2.700,- 3.800,- 

Látogatói jegy (csak a Strandfürdő által 

megjelölt versenyeken vehető igénybe) 

300,- 300,- 

Csoportos belépőjegy (min. 15 fő) 700,- 700,- 

3 év alatti gyermek, felügyelet mellett díjmentes díjmentes 

 

*Helyi lakosoknak az ár érvényesítéséhez lakcímkártya szükséges. 

 

 

Fedett Uszoda: 

 

MEGNEVEZÉS 
Mezőtúri 

lakcímmel 

rendelkező 

lakosok* 

Mezőtúri 

lakcímmel 

nem 

rendelkező 

lakosok 

2022. október 1-től 

Napi jegyek Ft 

Felnőtt napijegy (úszómedence, meleg vizes 

medence, szauna) 

1.200,- 1.500,- 

Diák, nyugdíjas napijegy (úszómedence, meleg vizes 

medence, szauna) 

900,- 1.200,- 

Felnőtt 2 órás jegy (úszómedence, meleg vizes 

medence) 

800,- 1.000,- 

Diák, nyugdíjas 2 órás jegy (úszómedence, meleg 

vizes medence) 

600,- 750,- 

70 év feletti nyugdíjas, rokkantigazolvánnyal 

rendelkező napijegy  

600,- 750,- 

Szauna jegy 600,- 750,- 
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Gyermek napijegy (0-6 éves korig) Díjmentes Díjmentes 

Testnevelés órajegy 500,- 600,- 

Családi (2 felnőtt és 2 gyermek) 3.500,- 4.200,- 

Látogatói jegy (csak a Strandfürdő által megjelölt 

versenyeken vehető igénybe) 

300,- 400,- 

Csoportos belépőjegy (min. 15 fő) 800,- 1.000,- 

 

Bérletek 

 

*Helyi lakosoknak az ár érvényesítéséhez lakcímkártya szükséges. 

 

A térítési díjak 2022. október 1-jétől érvényesek. 

 

Felelős:      Szűcs Dániel polgármester                      

Határidő:  2022. október 1. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 152/2021.(X.28.) számú képviselő-

testületi határozatot 2022. október 1-jétől hatályon kívül helyezi. 

 

Felelős:      Szűcs Dániel polgármester                      

Határidő:  2022. október 1. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

 

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

MEGNEVEZÉS Mezőtúri 

lakcímmel 

rendelkező 

lakosok* 

Mezőtúri 

lakcímmel nem 

rendelkező 

lakosok 

2022. október 1-től 

Strandfürdő és fedett uszoda Ft 

10 alkalomra felnőtt 10.500,-  12.600,- 

10 alkalomra diák, nyugdíjas 7.000,-  8.400,- 

Felnőtt havi bérlet  13.000,- 15.600,- 

Diák, nyugdíjas havi bérlet  8.500,- 10.200,- 

Úszószakosztály tagjainak havi bérlete (kezdő) 3.500,-  4.200,- 

Úszószakosztály tagjainak havi bérlete (haladó) 4.000,-  4.800,- 

Senior úszószakosztály havi bérlet 8.500,-  10.200,- 

Felnőtt éves bérlet  85.000,- 102.000,- 

Diák, nyugdíjas éves bérlet  70.000,- 84.000,- 

Senior úszószakosztály tagjainak éves bérlete  70.000,- 84.000,- 

Öltözőszekrény havi bérlete 1.000,- 1.200,- 

Öltöző szekrény éves bérlete 10.000,- 12.000,- 
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3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Kávási 

Sándor utca 25. 

 

 

 

10.napirendi pont 

 

A Mezőtúr Város közigazgatási területén végzendő helyi, menetrend szerinti, autóbusszal 

történő személyszállítási közszolgáltatási tevékenység ellátására vonatkozó pályázat kiírására, 

a pályázati felhívás és dokumentáció elfogadásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-

testület részére.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Mihály: Két évvel ezelőtt azzal a kéréssel fordultam a képviselő-testülethez, hogy a kertvárosi 

idősek kezdeményezését támogassa. A kérés az lenne, hogy piaci napokon legyen autóbusz járat a 

Kertvárosból a főtér, illetve a piac környékére. A turisztikai pályázat keretében beszerzett kisbusz 

igénybevételét szeretném kérni, városnézés és turisztikai látnivalók megtekintésére pénteki napokon 

reggel 7-10:30 óra közötti időpontban Mezőtúr látványosságai és a piactér megtekintésére, 

amennyiben lehetséges, próbaképpen 3 hónap időtartamra. Ebben az időintervallumban 

megláthatnánk, hogy ez a turisztikai látványosság mennyire hat az öregekre és azokra, akik igénybe 

szeretnék venni.  

 

Szűcs Dániel: Képviselő úrnak azt a választ adtam a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 

bizottság ülésén, hogy dolgozunk azon, hogy a turisztikai célra vásárolt elektromos kisbuszt hogyan 

tudnánk bevonni a városon belül történő közlekedésre úgy, hogy a turisztikai céloknak megfelelően 

használjuk fel, de azt Mezőtúr város lakossága is tudja használni. A kollégákkal arra a döntésre 

jutottunk, hogy kialakítunk olyan útvonalat, amelynek érintésével Mezőtúr turisztikai 

látványosságait, illetve jellegzetes épületeit be tudja mutatni, ezek mellett történő haladással érinteni 

tudunk olyan területeket is, amelyek kihasználtsága magasabb lehet, mint korábban egyes 

volánjáratoknak. A jelenlegi menetrend járat, amit a Volán üzemeltet, azért alakult ki, mert a korábbi 

években nem volt olyan kihasználtsága a mezőtúri helyi közlekedésnek, ami indokolttá tette volna, 

hogy több menetrendszerinti járat is közlekedjen Mezőtúron. Jelenleg az önkormányzatnak nem kerül 

forrásába ezt az útvonalat üzemeltetni, tekintettel arra, hogy a Volán olyan járatokat vont be ebbe a 

közlekedésbe, amelyek más területekre mozognak. Erre tudnak felszállni a mezőtúri lakosok jelenleg. 

Hozzám is eljutott már a kertvárosiak kérése. Ez egy olyan próbaüzem lehet egy másik vonallal, 

amelyet szintén ismertetni fogok és amellyel tudunk segíteni a lakosságnak is, és egyébként olyan 

célra is fogjuk használni az elektromos kisbuszt, amire be lett szerezve.  

A konkrét napirendi pont arról szól, hogy a pályáztatást kiírjuk. Kérünk majd árajánlatot egy egyszerű 

buszmegálló megépítésére. A buszforduló nem áll rendelkezésre, azt át kell gondolni, hogyan tud ott 

majd megfordulni egy ilyen jármű.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk.  
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A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

175/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúr Város közigazgatási területén végzendő helyi, menetrend szerinti, autóbusszal 

történő személyszállítási közszolgáltatási tevékenység ellátására vonatkozó pályázat kiírásáról, 

a pályázati felhívás és dokumentáció elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – a helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § 

(1) és a 13. § (1) biztosított hatáskörében eljárva – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. A Képviselő-testület, mint Közszolgáltatás ellátásáért Felelős elfogadja a határozat 

mellékletét képző pályázati felhívást és dokumentációt, valamint megbízza a Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály vezetőjét a Pályázati Felhívás és Pályázati 

Dokumentáció alapján a pályázati eljárás lefolytatására.  

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Mezőtúr Város Polgármesterét a 1. pontban felmerült 

dokumentumok aláírására. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal  

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

 

 

 

12.napirendi pont 

 

A Mezőtúri AFC 100 éves jubileumának megünnepléséről 

 

Szűcs Dániel: A művelődési, oktatási és sport bizottság az előterjesztést 5 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

A Mezőtúri AFC SE 1923-ban alakult, lassan 100 éves lesz a Klub. Azt szeretnénk javasolni, hogy 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő testülete a 2023. évet a Mezőtúri AFC 100. jubileumi 

évévé nyilvánítsa. Több célja is van az egyesületnek és a városnak. Ezt az évet annak szánjuk, hogy 

a sportra, a rendszeres testmozgásra minél több mezőtúrinak a figyelmét felhívjuk. Ezt különböző 

célokkal szeretnénk elérni, pl. szabadtéren a Mezőtúr AFC különböző szakosztályai edzőinek 
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segítségével szabadtéri edzéseket tartani, ahol mindenki részt vehet térítésmentesen. Emellett 

szeretnénk olyan rendezvényt megvalósítani, amelyhez igyekszünk pályázati lehetőséget keresni, 

ahol egy méltó rendezvény keretében szeretnénk megünnepelni ezt a 100 éves évfordulót, ahol 

jelenleg aktív Mezőtúri AFC-s csapattal állna ki a MAFC egy jelenleg is aktív és ismert csapat ellen. 

Régi MAFC-os öregfiúk mérkőzésére kerülne sor szintén egy neves öregfiúk csapat ellen. Szeretnénk 

azt a tavalyi sportágbemutatót is továbbvinni, amit elkezdtünk. Ennek a konkrét részleteit majd ki 

kell dolgoznunk. Amennyiben az iskolák nyitottak erre, akkor szívesen bemennének a MAFC edzői 

egy testnevelés órára, ahol megmutatnák, hogy milyen sportágakat lehet igénybe venni és űzni 

Mezőtúron.  

A régi hagyományoknak megfelelően újra szeretnénk megrendezni a Sport bált is. A 100 éves 

jubileum alkalmából ez egy nagyon jó lehetőség lehetne.  

A 100 éves évfordulóra tervezünk kiállítást is. Úgy gondolom, hogy 100 év nagyon hosszú idő, fontos 

hogy meg tudjuk ünnepelni.  

Az utánpótlás és felnőtt sportolók száma a MAFC-nál 550 fő. Hamarosan még bővülni is fog a 

szakosztályok köre.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

176/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

A Mezőtúri AFC 100 éves jubileumának megünnepléséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés15. pontjára – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő testülete a 2023. évet a Mezőtúri AFC 100. 

jubileumi évévé nyilvánítja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

a jubileumi évvel kapcsolatosan egy szervező bizottságot állítson fel.  

 

Felelős:      Szűcs Dániel polgármester                      

Határidő:  2022. november 15. 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 
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13.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város 2022. évi nyári rendezvényeinek értékeléséről 

 

Szűcs Dániel: A művelődési, oktatási és sport bizottság 6 igen egyhantú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy az októberi bizottsági ülésre Bordács 

László ügyvezető úr a pénzügyi elszámolást a rendezvénnyel kapcsolatosan készítse el. 

Megkaptuk a nagyobb rendezvények beszámolóit. Örülök, hogy az East-Fest újra megrendezésre 

került két év kihagyás után. Nagyon fontos programja és rendezvénye a városnak. A lehetőségek 

mentén igyekszünk támogatni. Köszönet a rendezvényért Soós Péter úrnak és csapatának. 

Megrendezésre került XXX. Túri Vásár és az ArTÚr Fesztivál is, köszönet érte Bordács László 

ügyvezető úrnak és csapatának. A Lampionúszatatás és Utcabál, valamint a Berettyó Kupa – 

Sárkányhajó verseny vízparti rendezvény is megrendezésre került. Szeretnék köszönetet mondani a 

Mezőtúr Város Sportjáért Alapítvány elnökének, Szűcs Lajos ügyvezető úrnak és csapatának.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A művelődési, oktatási és sport bizottsági ülésen tárgyaltuk a beszámolót. 

A képviselők nagy részét érdekli, hogy melyik rendezvény milyen pénzügyi forrásból és pályázati 

lehetőségekből tud megvalósulni. Nyilván voltak korábban olyan beszámolók, amelyben 

érintőlegesen legalább voltak valamilyen költségvetési tervezetek. Tavaly Bordács László ügyvezető 

úrtól szép beszámolót kaptunk és az ő munkája alapján volt kiegészítve Vasas István beszámolója is, 

ezért is kértem bizottsági ülésen tőle a pénzügyi beszámolót az októberi ülésre. Nagyon hálásak 

vagyunk, hogy még vannak olyan emberek, akik szórakozási lehetőséget biztosítanak a városnak. 

Mindhárom szervezőnek és csapatának szeretném megköszönni a munkájukat.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

177/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város 2022. évi nyári rendezvényeinek értékeléséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr Város 2022. évi nyári 

rendezvényeinek értékeléséről szóló tájékoztatókat a jelen határozat mellékletei szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 29. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 
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4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft, Helyben 

6. Mezőtúr Város Sportjáért Alapítvány, Helyben 

7. East Fest Event Kft, Helyben 

8. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

10. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

11. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

14.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhantú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

178/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 
Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés 
b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a előírásaira – az alábbi 
határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzat 

tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.6.) önkormányzati 

rendeletének 6.§ (1) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete szerint 

jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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6. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

15.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2022. augusztus 16. – 2022. szeptember 12. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről, eseményeiről, valamint a Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. és a Mezőtúri 

Városfejlesztési Kft. beolvadással történő megszüntetéséről szóló tájékoztató 

 

Batta Attila Viktor: Augusztus 30-án a Polgármester úr a KÖZVIL Zrt. képviselőivel tárgyalt. Az 

energiaválság miatt sok településen éjszakára a közvilágítást lekapcsolják, nálunk hogyan fog ez 

alakulni? Mit lehet ezekről tudni? 

 

Szűcs Dániel: A képviselő-testület közösen döntött arról, hogy a KÖZVIL Zrt-vel a szerződést 

felmondtuk, ezáltal 2022. december 31-ig szolgáltat a KÖZVIL Zrt. közvilágítást Mezőtúron. A 

villamos energiát is a KÖZVIL Zrt-n keresztül szereztük be, ez 2022. december 31-ig változatlan 

marad. 2023. január 1-től az önkormányzatnak saját magának kell gondoskodni a közvilágítási 

villamos energia beszerzéséről is, ezért október közepén tartanunk kell egy rendkívüli testületi ülést, 

ahol dönteni fogunk a villamos energia beszerzéséről. 2023. január 1-től az üzemeltetésről kell 

döntenünk. Jelenleg árajánlat beszerzések vannak folyamatban az üzemeltetést tekintve, hogy január 

1-től a közvilágítást kivel fogjuk megoldani. Emellett árajánlatoztatást kértem a kollégáktól a 

tekintetben, hogy a közvilágítás korszerűsítéssel kapcsolatban is tájékoztatni tudjam a képviselő-

testületet, ugyanis korábban beszéltünk arról, hogy szeretnénk ebben az irányban elmenni, mert az 

önkormányzatnak ez a befektetés megéri és költségeket tudunk megtakarítani. Jelenleg a villamos 

energia igen magas és komoly értéket képvisel, ezáltal mindenképpen szükséges megvizsgálni, hogy 

a korszerűsítést hogyan tudná végrehajtani ebben a nehéz helyzetben az önkormányzat. Az 

árajánlathoz még egy ajánlat beérkezését várjuk. Ezt is szeretném behozni az képviselő-testület 

októberi ülésére. Amennyiben a mellett döntünk, hogy közvilágítás korszerűsítést végrehajtsunk, 

ehhez először meg kell majd terveztetni ezt a beruházást és azt követően írjuk ki közbeszerzésre a 

jövő évben. 2023-ra egy üzemeltetőt fogunk keresni, aki a jelenlegi tulajdonviszonyok mellett tudja 

a közvilágítást üzemeltetni.  

A közvilágítást egyes településeken éjszakára lekapcsolják, mint pl. Szolnokon, de más településekről 

nem hallani ilyen intézkedésekről. Mi is meg fogjuk vizsgálni, hiszen az éjszakai közvilágítás 

lekapcsolása balesetveszélyes lehet és a közbiztonság is romolhatna e miatt.  

Az energiaválság amióta jelen van az országban, az önkormányzatok, gazdasági társaságok és az 

intézmények vezetői minden településen el kezdtek közösen gondolkodni, hogy milyen megtakarítási 

lehetőségeket lehet elérni. Megkértem a vezetőinket, hogy vizsgálják meg, milyen 

költségmegtakarítási lehetőségeket látnak a saját intézményeikben. A főiskola fűtéséhez nagyon öreg 

gázkazánokat használunk, ezért ezeknek a kiváltásáról beszéltünk ügyvezető asszonnyal. Arra 

jutottunk, hogy ha kondenzációs gázkazánokat kellene beszerelni a fűtési rendszerhez, és így egy 30 

%-os megtakarítást tudnánk elérni. Ezzel kapcsolatban várom most az árajánlatot.  

Átvizsgálásra került a városháza fűtési lehetősége is. Az üzemeltetővel arról tárgyaltunk, hogy a két 

álló kazánból az egyik kiváltanánk kondenzációs kazánra, akkor mennyi fogyasztást tudnánk 

megtakarítani és milyen bekerülési költsége van. Az alapvető intézkedés megtörtént, ha a fűtési 

szezon elindul, akkor mind a hivatalban, mind a közösségi házban is a 18 C0-ot tudjuk biztosítani a 

dolgozóknak, amely mentén a kormányzati javaslatnak az elvárása is van. A Sportcentrumnál Barta 

Gyula a 18 fokot jelölte meg az ottani irodai dolgozóknak. Itt a Városházán jelenleg még hőfokot 

nem szabályoztunk le, várjuk a számítás eredményét, hogy elérjük a megfelelő költségtakarékosságot.  
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Jelenleg nehéz helyzetben vagyunk a fűtést tekintve. Kértem az intézményvezetőket, hogy 

tájékoztassák a dolgozókat, hogy jóval alacsonyabb hőmérsékleten fognak a fűtési lehetőségek 

megvalósulni. Kértem még azt is, hogy tekintsék át, milyen átköltözési lehetőségek vannak. A Zrínyi 

úti óvoda nemrég korszerűsítve lett energetikailag is. Ezzel ellentétes állapot van a Kiss János úti és 

a Kilián óvodánál. Arra kértem intézményvezető asszonyt, hogy különböző lépcsőfokokat jelöljön 

meg egyrészt a megtakarítást, illetve a költözés lehetőségét tekintve. Itt azonban nem sérülhetnek az 

alapvető jogszabályok, amelyek le vannak fektetve az óvoda üzemeltetésével kapcsolatban. A Kilián 

óvodában áttérnénk a napelem használatára a villanybojlerek tekintetében, mellyel jelentős költséget 

tudunk megtakarítani. Elrendeltem a villany- és gázórák heti, majd napi szintű leolvasását. Ez alapján 

tudjuk megfigyelni, hogy az adott intézménynek a hőmérséklete és a felhasználása az elvártnak 

megfelelő-e. Amennyiben nem, akkor a következő lépéseket kell megtenni. A közösségi házban, ahol 

klíma van, ott azzal kell fűteni. A Szabadság Moziban a fűtést a felszerelt klímákkal szeretnénk 

megoldani. A Túri Fazekas Múzeumban a kiállító térben szintén temperáló fűtés, az irodaépület felső 

részén szintén, az alsó szinten pedig klímával fűtenének. A Múzeum 2022. december 15-től 2023. 

január 16-áig bezár. A közösségi házban 2022. december 19-től január közepéig tartó bezárást 

javasol, hogy minél kevesebb energiát kelljen ráfordítani ebben az időszakban. A Városi 

Sportcentrum tekintetében ez az az időszak, amelyben a jelenlegi üzemeltetésben kell megoldani a 

költségtakarékossági intézkedéseket. Ide pályázaton nyertünk energetikai korszerűsítésre forrást, 

ezért itt kondenzációs gázkazán és napelemek kerül beszerelésre. Más településen láthatjuk, hogy 

sportcsarnokokat és uszodákat zárnak be. Az uszodánál abban a szerencsés helyzetben vagyunk, hogy 

termálvízzel fűtjük, ezért nem kell bezárnunk. A világítást tekintve 50 %-os működés lesz, ezzel is 

energia megtakarítást szeretne az ügyvezető elérni. A Városi Sportcentrumban a melegvíz előállítása 

is javaslat kérdése, a sportolóknak van fürdései lehetősége az edzések után. Lehet olyan döntést hozni, 

hogy az edzést követően nincs lehetőség zuhanyozásra. Ez is egy megtakarítási lehetőség. A 

mérkőzéseken a versenykiírásban szereplő hőmérsékletet kell tartani, az edzéseknél más előírás van. 

Azt kértem Barta Gyulától, hogy az edzésekhez a fűtést ne kapcsoljuk be. Meglátjuk, hogyan tudnak 

így működni. A temperáló fűtésnek azért mennie kell jelen körülmények között is.  

A Városi Könyvtárban Ács Erika intézményvezető is klímával kíván fűteni a gyermekkönyvtárban, 

mert ott van klíma. A felnőtt könyvtárban, ha olyan lesz a hőmérséklet, akkor át kell költöztetni a 

dolgozókat a gyermekkönyvtárba. A könyvek kiadása a covid időszak alattihoz fog hasonlítani, az 

összekészített könyvek kiadásával.  

Az Intézményellátó Kft. ügyvezetője még nem tett arra javaslatot, hogy a Kávási Sándor úti 

telephellyel mi legyen. Ez attól függ, hogy a Főiskolát tekintve a kollégiummal és a sportcsarnokkal 

milyen döntés fog majd születni. Ha beszereljük a kondenzációs kazánokat, akkor azt javasolom, 

hogy költöztessük be a Kávási úti telephelyen lévő kollégákat. Ha nem lesz kondenzációs kazán 

beszerelve a Főiskolára, akkor két alternatívát jelölt meg ügyvezető asszony. Az egyik, hogy 

maradnának a Kávási Sándor úti telephelyen, ahol jóval kevesebb irodában dolgoznának. Ott vegyes 

tüzelésű kazán rendelkezésre áll, tehát lehet fával is tüzelni a gáz mellett. Itt azonban az épületek 

energetikai állapota nagyon rossz, a kimutatás szerint eddig is nagyon sok gáz ment el emiatt. A 

Vízmű utcai volt telephelyre való átköltözésre is gondolt ügyvezető asszony. Ott jelenleg bérlő van, 

de ez a lehetőség is adott, ha felmondunk a bérlőnek.  

Folyamatosan vizsgáljuk ezeket a lehetőségeket és konkrét intézkedéseket is tettünk. A Vadász házzal 

kapcsolatban azt a tájékoztatást kaptam, hogy ez egy napelemmel ellátott telephely, a 

rendezvényterem folyamatosan ki van adva. Az épület földszintjén a terem ki van adva 

hétköznapokon különböző testmozgást végző fitneszes urak és hölgyek részére, illetve hétvégén más 

közösségi rendezvények is szoktak lenni. Ügyvezető asszonynak azt javasoltam, hogy a bérleti 

díjakon drasztikus változásokat tegyen, tekintettel a rezsiköltségek megemelkedésére. A 

szálláshelyeket csak teljes lefoglaltság esetén adják ki a felső szinten, mivel az nem nyereséges 

másképpen. Egyéb más intézkedéseket is tesznek még a Vadász házzal.  
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A Bezerédi úti telephelynél is temperáló fűtés lesz a télen az elfagyás ellen. A Zrínyi és Kilián 

konyhán a rendszeres ellenőrzés a fagyasztókamrák és a hűtőkön kívül más egyéb megtakarítási 

lehetőségünk nincs, mert nagyon elavult a konyhánk. Sajnos nem most lesz az új konyhánknak a 

megépítése. Jelen helyzetben sajnos erről még nem tudunk beszélni. A jövő héten már rendelkezésre 

fog állni minden számítás, amely mentén a képviselő-testületnek szeretnék javaslatot tenni az újabb 

intézkedések meghozatalára. Addig pedig figyeljük a mérőóra állásokat, valamint azokat az 

intézkedési tervben lévő kéréseket és konkrét utasításokat, amelyeknek a betartása hogyan fog 

megvalósulni. Javasolom, hogy a képviselő-testület olyan döntéseket hozzon, amelyeket nagyon 

körüljárunk. Érzékelhető, hogy a minden meghozott döntés a lakosságnak komoly következményeket 

is hozhat. Itt arra gondolok, hogy ha egy olyan létesítményt zárnánk be, amelyet folyamatosan használ 

a lakosság. Azt el kell fogadnunk, hogy jelen helyzetben erről komoly döntéseket kellett meghozni 

már más településeknek is. Más településeken már azért hozták meg a döntéseket, mert jóval 

korábban lejáró gázszerződéseik voltak és hamarabb kaptak a gázzal kapcsolatos beszerzési árakat. 

Számos település nem hozott még semmilyen intézkedést és konkrét döntést bezárásokról. 

Javasolom, hogy a döntéseinket jól járjuk körül, mielőtt meghozzuk őket.  

 

Kovács Mihály: Nagyon széles körű volt Polgármester úr tájékoztatása. Az irány azonban nagyon 

meggondolandó. A kondenzációs kazán nagyon szépen hangzott javaslatként ezek előtt két évvel, de 

a mai világban nem biztos, hogy hosszú távon abban kell gondolkozni, kondenzációs kazánokat kell 

beállítani a Főiskola vagy a Városháza épületébe. Abban látnám a jövőt a lakosság részére is, hogy a 

meglévő régi típusú kazánt nem dobja ki, hanem mellé elektromos napelemmel megerősített 

hőszivattyút rásegítésképpen vagy fűtésként állít be. Nem biztos, hogy két-három év múlva lesz-e 

gázunk. Az látszik, hogy a gáz ára öt-tízszeres emelkedést produkál, tehát ingadozik a tőzsdén is, 

amíg az elektromos áram talán hosszú távon olcsóbb lesz, ha a Paks 2 is beindul. Meggondolandó, 

hogy ebbe az irányba menjünk el. A lakosságot is rendkívüli módon érinti ez a dolog. Azt szeretném 

kérni, hogy amikor legközelebb tárgyalunk erről a dologról, akkor azt is kapjuk már meg, hogy a 

szociális tűzifára mennyi keretet tudunk biztosítani a lakosságnak. Már nagy az érdeklődés felénk is 

és gondolom a hivatalban is. A városnak 50 ha erdője van, ebben a dologban mindenképpen előre 

kell gondolkozni. Nagyon jó, hogy van olyan intézményünk, ahol tűzifával is lehet fűteni és nem 

kellene kidobni a régi kazánt, hanem mellé klímát vagy hőszivattyút tenni. A költségvetés betartásáért 

elsősorban a Polgármester, másodsorban a képviselő-testület, mindnyájan felelősek vagyunk. A 

közös felelősség közös döntéseket kell hogy eredményezzen. Mindenki azt mondja, hogy a gázt 

felejtsük el hosszabb távon, hanem napelem hőszivattyú vagy hűtő-fűtő klíma legyen. Jelen 

pillanatban nem lehet tudni, hogy ennek a költsége mennyi lesz. Majd az árajánlatok megmondják. 

Azt gondolom, hogy inkább ebbe az irányba lépjünk, ha nincs más lehetőség, csak akkor maradjunk 

a gázkazánnál.  

Szeptember 9-én Polgármester úr miről tárgyalt a művészeti alkotótelepen? 

 

Szűcs Dániel: Hogy mennyire éri meg kondenzációs kazánt beszerelni és inkább a megújuló energia 

felé menni. Azonban sajnos a bekerülési költség az jóval komolyabb tétel. Abban egyetértünk, hogy 

a megújuló energiáé a jövő, csak jelenleg a bekerülési költségek között óriási a különbség. Tervezünk 

napelemet is felhasználni pl. a melegvíz előállítására. Erről már az előbb beszéltem.  

Közel 300 mázsa tűzifa van letárolva egy telephelyünkön és már feldolgozás alatt van és még közel 

800 mázsa fa kerül még az erdész szakember felügyelete által kitermelésre. Olyan fákról beszélünk, 

amelyek korábban megsérültek, pl. a Túrtő vonalában és a Szolnoki útról is lesz kitermelve egy 

nagyobb mennyiség. Ezekről a munkákról kiértesítettük az ingatlantulajdonosokat. A kitermelés 

megkezdése hétfőn történik. A hatósági osztályon már megjelentek az igények a szociális tűzifára, 

sőt több mint 100 igénylő esetében már határozatot is hoztak a kollégák. A tűzifa az Intézményellátó 

Kft. segítségével lesz kiszállítva az igénylőkhöz október közepe lesz az első időpont valószínűleg.     
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Szeptember 9-én kint voltam a Takács tanyán bronzöntés miatt, majd a Takács tanya lekerítéséről 

egyeztettünk. Jelenleg ez a terület a képzőművészeti közalapítványnak a tulajdonában van, abban 

volt. Utána átkerült a testülethez, annak megfelelően, hogy tudjunk erre pályázatot benyújtani, majd 

a testület egyöntetű döntése volt, hogy visszakerüljön az alapítványhoz. A probléma abból van, hogy 

mindenki közlekedett a Takács tanyán keresztül egy útnak használt területen a Takács tanyán túl lévő 

ingatlanokhoz. Az alapítvány azért kerítette le, mert rongálás is történt a Takács tanyán, valamint a 

parti sáv mentén olyan atrocitások fordultak elő, ami a művészek és az ottani szórakozók között 

alakult ki, főként véleménykülönbségek. Az ott tartózkodók azt hitték, nekik bármeddig van joguk 

ott tartózkodni, a művészek pedig arról tájékoztatták a horgászokat vagy az ott fürdőzőket, hogy az a 

terület az alapítványhoz tartozó terület, ahol nekik van joguk ott tartózkodni. Azt kértem Jegyző úrtól, 

hogy méressék ki a területet pontosan az alkotótelepnél, hogy az eredeti és a földhivatalban 

bejegyzésre került terület nagysága jelenleg meddig ér. A  partszakasz, ahol korábban horgászhattak 

az emberek, jóval nagyobb mélységű terület volt a partszakaszhoz képest. Azóta a víz ezt a 

partszakaszt már kimosta, ezért egy minimális rész maradt a horgászok számára. Az alapítvány 

határozott véleménye, hogy a horgászoknak ott már nincs olyan parti sáv, ahol szabadon tudnának 

horgászni. A kapu felszerelésével az a megoldás született, hogy amikor a kapu használatba kerül, 

akkor annak a kódját minden ingatlantulajdonosnak megadják, akiknek az ingatlana a Takács tanyán 

túl helyezkedik el. Az ingatlantulajdonosoknak az a véleményük erről, hogy tudják, van akinek  nem 

tetszik ez a rendszer az ingatlantulajdonosok körében, de ezeknek száma elenyésző azokhoz képest, 

akik örülnek annak, hogy ez a terület le lesz választva, mert az ingatlanok környékén a 

nyaralóövezetben elég sok betörés történt annak következtében, hogy a Takács tanyán átjárhatott 

bárki. A rendezési tervben jelenleg van egy olyan javaslat, hogy a Takács tanyát megkerülve 

kiépítésre kerüljön egy olyan út, amelyen az ingatlantulajdonosok eljuthatnak lekerítés nélkül a 

túloldalra. Ez azonban nem a közeljövőben fog elkészülni, mivel nem kis költség. Az átjáráshoz a 

szükséges kód rendelkezésre fog állni az ingatlantulajdonoknak, így el tudnak jutni az 

ingatlanjaikhoz. Azt javasoltam az alapítványnak, hogy méressük ki a területet, papíron rendezzünk 

mindent, és így jogvita esetén be lehet mutatni, hogy az alapítványnak mekkora a területe és a 

lekerítési intézkedések miért születtek. Amint megvan a kimérés, akkor össze kell hívni az érintetteket 

és tájékoztatni őket a konkrét tényekről.  

 

Kovács Mihály: Az első felzúdulás után csillapodtak a kedélyek a nyaralótulajdonosok körében. Egy 

dolog van, ami aggasztja őket. Elfogadják az átjárásnak ezt a formáját, de éjszaka, ha tűzoltónak, 

rendőrség, mentőnek be kell menni erre a területre, akkor ennek a biztosítását ki fogja biztosítani.   

Jegyző úrhoz fordulok, hogy a vízügyi törvény 4 méter védősávot kötelez, hiszen az állam tulajdona 

vízfelület, melynek kezelője a vízügyi igazgatóság. A vízügyi igazgatóságnak joga és kötelessége a 

parti sávban 4 méteres karbantartási lehetőséget fenntartani. A 10 évvel ezelőtti törvényt ismerem, 

hogy azóta milyen változás van benne, nem tudom.  

 

Szűcs Dániel: A tűzoltók, a rendőrök és a mentők meg fogják kapni a kódot a bejutáshoz.   

 

dr. Enyedi Mihály: Hat méterre emlékszem, a szabályozásban az volt, amikor legutoljára olvastam. 

Ezt a szakaszt szabadon kellene hagyni. Javasolom, hogy várjuk meg a kimérés eredményét, és utána 

menjünk tovább ezzel kapcsolatban.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A bronzöntés kapcsán panasszal fordultak hozzám, hogy pénteken 11 

órakor került erre sor a Takácsa tanyán, amikor a gyermekek iskolában voltak, a szülők pedig 

dolgoztak. Kérem, hogy ha a közeljövőben ilyen esemény van, akkor próbáljunk már hétvégi 

időpontot választani. 

 

Szűcs Dániel: Ezt a rendezvényt az alapítvány szervezte, a kérést továbbítani fogjuk feléjük.  
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Szavazásra bocsájtom az alábbi határozati javaslatot: 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. és a 

Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. fennálló jogosultságairól, kötelezettségeiről, kötelezettség 

vállalásairól, a futó projektekről szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

179/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. és a Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. beszámolóiról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - az alábbi határozatot hozza: 

 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. és a 

Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. fennálló jogosultságairól, kötelezettségeiről, kötelezettség 

vállalásairól, a futó projektekről szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helybe 

7. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft., Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

 

 

 

16.napirendi pont 

 

 

A Mosonyi Dental Korlátolt Felelősségű Társasággal kötött megbízási szerződés módosítása 

 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére. 

Az egészségügyi és szociális bizottság 6 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést.  
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A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

180/2022.(IX.29.) képviselő-testületi határozata 

 

A Mosonyi Dental Korlátolt Felelősségű Társasággal kötött megbízási szerződés módosítása 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az önálló orvosi 

tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény, továbbá az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. tv. és a 

háziorvosi, házi gyermekorvosi tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet alapján – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr Város Önkormányzata és a 

Mosonyi Dental Korlátolt Felelősségű Társaság (5000 Szolnok, Templom út 5., 

cégjegyzékszám: 16-09-020257, adószám: 27437517-1-16), képviselő: Dr. Mosonyi Zsolt 

Attila ügyvezető) között 2022. szeptember 15. napján létrejött, a Mezőtúr város III. számú 

fogorvosi körzetében a fogorvosi alapellátási tevékenységek helyettesítéssel történő ellátására 

vonatkozó megbízási szerződést jelen határozat 1. melléklete szerint módosítja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Szűcs Dániel polgármestert 

szerződésmódosítás aláírására.  

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

                                                                    

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Mosonyi Dental Korlátolt Felelősségű Társaság (5000 Szolnok, Templom út 5.)  

8. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

Osztály, 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér1. 

9. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő, 5000 Szolnok, Mikszáth K. u. 3-5 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

17.napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

dr. Enyedi Mihály: A horgász ügyről szeretném tájékoztatni a képviselő-testület tagjait. A Mezőtúri 

Horgász Egyesület beperelte a kormányhivatalt és megtámadta a halászati jog bejegyzéséről szóló 
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határozatot. Négy ítélet született. Első fokon a Debreceni Törvényszéken a kormányhivatal mindkét 

pert megnyerte, ugyanis két per zajlik. Az egyik a Túrtő vonatkozásában, a másik pedig a Halásztelek 

vonatkozásában. Ez a holtágrendszernek a fele. A másik fele per nélkül érintetlen. A Debreceni 

Törvényszék mindkét esetben a kormányhivatal határozatát elfogadta, így a horgász egyesület tovább 

ment a Kúriára, mely a legfelsőbb bíróságot jelenti. A legfelsőbb bíróságon is két ügy indult el. A 

Halászteleknél úgy döntött a legfelsőbb bíróság, hogy befogadja a keresetet, de ítéletet nem hozott. 

Szóban elhangzott, hogy majd új eljárás lesz a Debreceni Törvényszéken, tehát az I. fok újratárgyalja 

az ügyet. A Túrtő vonatkozásában érdemi vizsgálat nélkül elutasította a másik bírói tanács a horgász 

egyesület beadványát.  

 

Kovács Attila: Polgármester úrtól szeretném megkérdezni, hogy a vasút felé a levélváltás megtörtént-

e aszfaltozás ügyben? Továbbra sem történt ott semmi, pedig egy hatalmas kátyú van ott. Sajnos azt 

tapasztaljuk, hogy bármilyen kátyút jelentünk be, még sem történik jó ideig semmi. A levelezést 

látjuk, mindenki mutogat a másikra, de sajnos nem történik meg ezeknek a kátyúknak a 

megszüntetése. Sokszor veszélyesek is.  

A TRV Zrt. azt ígérte, hogy szeptember 30-ig elvégzik azoknak a területeknek a javítását, amiket 

korábban felbontottak. Egy párat megcsináltak, de azután abbamaradt. Ezt is fel kellene eleveníteni, 

hogy miért nem fejezték be kátyúzási munkákat, hiszen ezek balesetveszélyesek.  

A mai testületi ülésre be kellett volna jönnie a tanüzem rendeletének. Az Intézményellátó Kft. 

ügyvezetője arról tájékoztatott, szeptember 14-én leadta a Polgármester úrnak az adatokat, melyeket 

nekem is átküldött.  

 

Szűcs Dániel: Képviselő úr számára elegendőek a döntéshozatalhoz azok az adatok, amiket 

megkapott az Intézményellátó Kft-től a Tanüzem tekintetében? Tudja Képviselő úr, hogy az 1 millió 

forintos költség mögött mi van például az őrzést tekintve? Látta a területhasználattal kapcsolatos 

négyzetméter árakat is?  

 

Kovács Attila: Nem. 

 

Szűcs Dániel: A tegnapi bizottsági ülésen elmondtam, hogy nem kaptam meg ügyvezető asszonytól 

minden adatot, amely a rendelet összeállításához szükséges lenne. Ennek a rendeletnek úgy kell 

összeállnia, hogy ne kelljen sokat vitatkoznunk róla. A következő testületi ülésünkön októberben 

tudunk erről tárgyalni.  

A TRV Zrt. helyreállítási munkálatai nem lettek kész a vállalt határidőre. Ezzel kapcsolatban is meg 

fogjuk tenni a következő lépést, bár nem vagyunk egyszerű helyzetben a korábban megkötött 

szerződéssel kapcsolatban. Továbbra is azt mondom a TRV Zrt-nek, hogy olyan alvállalkozók is 

bejöhessenek, akiket esetleg nem közbeszerzés útján választott ki. Azzal az egy kiválasztott 

alvállalkozóval nehéz lesz minden településen mindent időben helyreállítani, tekintettel arra, hogy 

nyolcszoros kb. a csőtöréseknek az esetszáma. Mezőtúron a kritika igen erős a helyreállításokat 

tekintve a lakosság és a mi részünkről is. Nem elfogadható az a TRV részéről, hogy hónapokig, egy 

évig elhúzódnak a helyreállítási munkák.  

A tavasszal már kátyúztunk egy körben, a beérkezett jelzéseket a kollégák kezelik. Javaslom, hogy a 

következő bizottsági ülésen erről konkrétan beszéljünk. Most ősszel is lesz kátyúzás, melyeket 

felmérünk. Itt most főleg az ütőkátyúkról beszélünk.  

A MÁV-hoz szóló levél elment, a válasz még nem jött meg.  

A horgászos témával kapcsolatban szeretném elmondani, hogy a pályázati kiírásról együtt döntött a 

testület. Az eredményről valóban nem a testület döntött. 
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Szűcs Dániel: Köszönöm mindenkinek a mai munkáját, nyilvános ülésünket bezárom. Zárt ülés 

következik.  

 

   

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

 

     Szűcs Dániel              dr. Enyedi Mihály 

      polgármester           jegyző 

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

             Rózsa Endre Bertalan              Kötél János 

           önkormányzati képviselő                                                   önkormányzati képviselő 

 

 

 

 

Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető 

 

 


